
 

 

DOMÁCI PORIADOK 

CSS – Jesienka Myjava  

 

 
 

ľahko čitateľná forma 

 

 
Domáci poriadok  je duševným vlastníctvom organizácie. Každé jej použitie bez súhlasu vydavateľa je porušením 

vlastníckych práv v zmysle zákona 185/2015 Z. z. To sa týka aj jej rozmnožovania, vypisovania, distribúcie iným ako 

oficiálnym príjemcom, vrátane kopírovania a uloženia textu v elektronickej forme. 



 

Cieľom vedenia a zamestnancov Centra sociálnych služieb Jesienka - 

Myjava je vytvoriť pre prijímateľky sociálnej služby harmonické 

prostredie plné pokoja, pohody a spokojnosti. 

 

Každý prijímateľ sociálnej služby sa s oboznámi pri príchode s Domácim 

poriadkom počas príjmu do zariadenia spolu so sociálnym pracovníkom.  

 

  

Centrum sociálnych služieb Jesienka Myjava poskytuje, 

zabezpečuje a sprostredkuje nasledovné činnosti: 

Pomoc pri odkázanosti na pomoc inej fyzickej osoby:  

Sociálne poradenstvo:    



Ošetrovateľskú starostlivosť:   

 Ubytovanie:       

 

Stravovanie:    

 

Pranie a žehlenie bielizne a šatstva:    

 

Údržba bielizne a šatstva:   

Úschova cenných vecí:  

Upratovanie :  

Sociálnu rehabilitáciu, záujmovú činnosť ,  



Voľnočasové aktivity:  

Rozvoj pracovných činností :  

 

Fyzioterapia:         

 

 

Pedikérske a kadernícke služby  
na objednávku jeden deň v týždni :  
 

 

Nákupy :  

Prebiehajú pravidelne, želania prijímateľov spíšu a nákupy vykonajú: 

potraviny a drogéria  : inštruktorky sociálnej rehabilitácie 1 krát mesačne, 

spravidla po 15. v mesiaci 

ošatenie a elektronika : sociálne pracovníčky podľa potreby 

káva a cigarety : referent sociálnej agendy 2x mesačne  

 

 



 

 

 

Sociálne poradenstvo  

Pomoc pri odkázanosti na pomoc inej fyzickej osoby poskytujú všetci 

zamestnanci. Sociálne poradenstvo poskytuje riaditeľka, vedúca 

sociálneho úseku  a sociálne pracovníčky. Kancelárie sa nachádzajú 

v pavilóne A. 

Ošetrovateľská starostlivosť  

Ošetrovateľskú starostlivosť a lekárske vyšetrenia zabezpečujú pracovníci 

zdravotníckeho úseku. Ošetrovňa sa nachádza v pavilóne A, vedľa nej je 

kancelária hlavnej sestry.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ošetrovňa 

kancelária hlavnej 

sestry  



Ubytovanie:  

Prijímatelia sociálnej služby sú ubytovaní v štyroch  pavilónoch B,C,D a E   

Pavilón A – administratívna budova, jedáleň a kuchyňa  

 

 

Pavilón B ubytovací priestor 

 



Pavilón C ubytovací priestor 

 

 

 

Pavilón E ubytovanie priestory, tvorivé dielne a miestnosť 

Canisterapeutky 

 



Budova pavilónu D prechádza rekonštrukciou s predpokladaným 

ukončením koniec roka 2024 

 

 

Izba pre dvoch klientov 

 

 

 

  Návštevy 

Návštevy môžu prijímatelia sociálnej služby  prijímať denne 

neobmedzene, s ohľadom a rešpektom ku ostatným obyvateľom.  

 



Stravovanie  

Strava sa podáva v jedálni nachádzajúcej sa na pavilóne A. V prípade 

priania prijímateľa sociálnej služby,  alebo s ohľadom na jeho zdravotný 

stav, aj na izbe. 

Na pavilóne D sa strava podáva v spoločenskej miestnosti. V prípade 

priania prijímateľa sociálnej služby, alebo s ohľadom na jeho zdravotný 

stav, aj na izbe. 

Stravovanie sa poskytuje 5-krát denne. 

V prípade potreby špeciálneho diétneho režimu sa podáva 2. večera.   

 

 

Raňajky: od: 8:00  

Desiata: vyzdvihnutie spolu s raňajkami 

 

 

Obed: od 12:00     

Olovrant : vyzdvihnutie spolu s obedom  

 

 

Večera : od 16:00  

 

 

 

Druhá večera: od 20:00 



Jedálny lístok v tlačenej podobe sa nachádza na každom pavilóne na 

nástenkách  a na nástenke v jedálni.  

 

 

nástenka jedáleň 

 

 Pranie a žehlenie bielizne je  zabezpečované počas 

pracovných dní, do práčovne v suteréne na pavilóne A  ho odnáša 

zdravotnícky personál. 

 

Údržba bielizne a šatstva je  zabezpečované v pracovné dni,   do 

krajčírskej dielne v suteréne na pavilóne A ho odnáša zdravotnícky 

personál. 

Úschova cenných vecí je zabezpečená trezorom, ktorý je na   

pavilóne A 



 

Upratovanie  je  zabezpečované denne. 

  

Pedikúra, kadernícke služby sa poskytujú na 

objednávku jeden deň v týždni. 

 

Sociálna rehabilitácia  

 

Sociálna rehabilitácia prebieha denne v priestoroch všetkých ubytovacích 

priestorov ( spoločenské miestnosti, jedálne, terapeutické miestnosti), 

vonkajších priestoroch zariadenia a v okolí. Vykonávajú ju inštruktorky 

sociálnej rehabilitácie. 

                              

 

Záujmové, voľnočasové aktivity a podpora pracovných zručností  

prebiehajú počas pracovných dní a realizujú ich a inštruktorky sociálnej 

rehabilitácie.  

 

        



 

 

 

 

 

 

 

 

 

          Vchod do tvorivých dielní pavilón E                             Tkáčska dielňa 

 

 

 

 

                    

 

                  Tvorivá dielňa               Krajčírska dielňa 

     

       Keramická dielňa      Kuchynka 

 

 

 

 

 

        Keramická dielňa                    Kuchynka  



Obvyklý  priebeh dňa 

 

 

                                      Ranná toaleta 06:30 – 08:00 

 

 

                                   

Podávanie raňajok 08:00 – 09:00 

 

 

Osobné voľno prijímateľov sociálnej 

služby, ktoré trávia aktivitami podľa 

vlastného výberu 09:00-12:00 

 

                           

Podávanie obedov: od 12:00  - 13:00 

 

                            

Osobné voľno prijímateľov sociálnej 

služby, ktoré trávia aktivitami podľa 

vlastného výberu   13:00 – 14:30 

 

Osobné voľno, prechádzky, návštevy 

14:30-16:00 

 



 

 

Podávanie večere : od 16:00 – 17:00 

 

 

 

Druhá večera: od 20:00 – 21:30 

 

 

 

Príprava na nočný pokoj 21:30 – 22:00 

 

 

 

Nočný pokoj v lete 22:00 – 6:00 

 

 

 

Nočný pokoj v zime 21:30 – 6.00 

 

 

  

 

 



Práva prijímateľa sociálnej služby  

 

 

  Právo na ochranu života a zdravia   

  Právo na informácie  

   Právo na dôvernosť informácií   

 

   Právo na súkromie  

   Právo na zachovanie ľudskej dôstojnosti  

  

 

   Právo mať a udržiavať vzťahy    

 

 

    Právo rozhodovať o svojom živote   

 

 

   Právo prijímať návštevy   



 

 

   Právo na individuálny prístup 

 

    Právo na individuálne plánovanie sociálnej služby 

 

   Právo slobodne si voliť aktivity 

  

   Právo rozhodovať o dôležitých veciach 

 

 Právo na úschovu cenných vecí a uzamknutie osobných      

         priestorov 

 

   Právo rozhodovať o tom, s kým chcem bývať  

 

   Právo na voľný pohyb   

 

   Právo na začlenenie do spoločnosti  

 

   Právo posielať a dostávať balíky  

 

   Právo posielať a dostávať listy  



 

   Právo na elektronickú komunikáciu    

 

   Právo telefonovať   

 

   Právo na dôverníka   

 

 

Podávanie návrhov a sťažností:  

Osobne  ústne, telefonicky , alebo písomne  Prostredníctvom  

schránky – písomne aj anonymne na pavilóne A,  zápisom do 

knihy prianí a sťažností  – písomne aj anonymne na pavilóne A  

zaslaním na e-mailovú adresu hana.feriancova@ cssmyjava.sk 

telefonicky na 0346212224 

 

 



 

Prostredníctvom Samosprávy prijímateľov sociálnej služby 

Zvolení zástupcovia sú zverejnení na nástenke na pavilóne A 

Spokojnosť prijímateľov sociálnej služby overuje Centrum  

sociálnych služieb – Jesienka Myjava 1-krát ročne. 

 

Povinnosti prijímateľa sociálnej služby  

 

   platiť za poskytované sociálne služby   

 

   oboznámiť sa s Domácim poriadkom a dodržiavať ho 

 

   Rešpektovať nočný pokoj.  



 

 

V lete 22:00 – 6:00  

 

 

 

 

V zime 21:30 – 6.00  

 

  

 

  rešpektovať zákaz fajčiť v nevyhradených priestoroch:  

          priestor pre fajčiarov je vyhradený pri pavilóne B a D  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Fajčiarsky priestor pavilón B 

Ďalší priestor sa nachádza pri rekonštruovanom pavilóne D 



 

  Dodržiavať pravidlá slušného správania a  

          neporušovať ľudské práva ostatných  prijímateľov  

          sociálnej služby a zamestnancov 

 

   v prípade určenia dôverníka uviesť všetky jeho  

           osobné údaje ( meno, adresa, rodné číslo, telefón)  

           a k tomu písomný súhlas  s určením za dôverníka     

 

 

Povinnosti Centra sociálnych služieb Jesienka – 

Myjava  

 

  rešpektovať a dodržiavať zákony 

 

 V súvislosti s telesnými a netelesnými  

         obmedzeniami postupovať výhradne v súlade s  

         § 10 Zákona č. 448/2028 Z.z. o sociálnych službách 

 

    Zachovať dôvernosť informácií  

 

  poskytovať podporu vo všetkých činnostiach 

 



 Rešpektovať právo na súkromie  

 

Dôvody ukončenia poskytovania sociálnej služby 

 

  Vlastné rozhodnutie prijímateľa sociálnej služby 

  

 

 neplatenie za poskytované služby dlhšie ako tri mesiace   

 

 

  hrubé porušenie dobrých mravov zo strany  

          prijímateľa sociálnej služby   

 

 

  centrum sociálnych služieb bolo zrušené,  

          alebo prijímateľ sociálnej služby nepotrebuje  

          sociálnu službu  

 

 

 žiadosť o ukončenie poskytovania sociálnej  

         služby sa podáva písomne  

 

 


